
 

Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 13 januari 2021Kl. 19.00, digitalt möte.  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Erik Neander (EN), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), 
Elin Tärnqvist (ET), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Pga de rådande restriktionerna hölls detta styrelsemöte digitalt. RD inledde med att läsa från Psalm 
46. 
 
2. Sekreterare 
RD valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL hade skickat några frågor att diskutera, men de följer längre ner i protokollet.   
 
6. Krisgruppen 
Utifrån den pågående pandemin får vi just nu inte mötas fler än åtta personer, och även såna små 
möten ska ske sparsamt. Krisgruppen har inte behövt ta några nya beslut eftersom riktlinjerna är så 
tydliga. Alla gudstjänster sker digitalt via vår sida på Facebook just nu. Enda gruppen som kan träffas 
under vårterminen i ungdomsarbete är scouterna som dels är unga och dels går i samma skola samt 
att aktiviteterna sker utomhus. Önskemål har kommit om att kunna ha bönesamlingar med max 8 
personer. Krisgruppen föreslår att prova bönevandning utomhus för att undvika sammankomster 
inomhus. En dialog fördes om övriga samlingar. Styrelsen beslutade att testa digital samling med 
Samtal och bön via plattformen Zoom under våren.  
 
7. Diakoni 
Alpha: Inga anmälningar har inkommit till Alphakurs under våren.  Styrelsen beslöt att avvakta med 
inbjudan till kurs till höstterminen när det är möjligt att träffas fysiskt igen. 
 
Nävesta Kids: JL rapporterade från ett möte angående Nävesta Kids som hållits i veckan att styrelsen 
fått ett uppdrag att undersöka om det kan avsättas medel för att ta en externa resurser för 
utbildning eller idéer för att utveckla Nävesta Kids. Vid budgetgenomgången i mötet beslöts att 
avsätta 15.000 kr för detta ändamål för 2021.  
Lyssnarna: Möte planerat till den 25 januari 
 
Programrådet: Sammanträder den 21 januari 



 
Vägmärken: Beslöt att ge JL i uppdrag att göra en analys av församlingsutvecklingen de senaste 10 
åren sedan omstarten, samt att skissa på en vision för nästkommande 10 år. Denna rapport skall vara 
ett underlag för en dialog i årsmötet om visionen och olika sätt att uppnå den.   
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: Se bilaga kassasammanställning. Lånen för ombyggnationen har under december kunnat 
amorteras av helt och hållet tack vare en donation på 400 000 kr samt 38 750 kr från 
kassabehållningen. Det konstaterades att offerviljan i församlingen är god. Årets överskott beror till 
stor del på att ombyggnaden av parkeringen skjutits till 2021. 
 
Utbyggnad av parkeringen: Planeras att ske under våren 2021.  
 
9. Årsmötet 

• Beslöts att hålla årsmötet digitalt via plattformen Zoom. 

• RD skriver dagordning och publicerar årsmöteshandlingar på hemsidan 

• Valberedningen meddelar att inga avsägelser föreligger. Styrelsen diskuterade möjligheter 
att få fler delaktiga i styrelsearbetet och bad valberedningen om förslag på yngre ledamöter. 
JL skriver om detta i nästa veckomail, samt efterlyser fler som kan dela på ansvaret för att 
sköta ljud och ljus. 

• Beslöts att föreslå bifogad budget till årsmötet 

• Beslöt att ha en dialog i smågrupper via Zoom om visionen för nästkommande 10 år i 
årsmötet 

 
10. Övriga frågor 
Missionssatsning: Beslöts att påminna den utsedda gruppen om att inkomma till styrelsen med ett 
förslag på missionssatsning. 
 
Växthus: Hyresgästen i ned nedre lägenheten, Sofia Sunmo, har pratat med RD och önskat att få 
bygga ett växthus på tomten. Styrelsen godkände det och RD förmedlar det beslutet till Sofia.  
 
Fiberanslutning: SO väckte frågan om att ansluta kyrkan via fiber istället för ADSL. RD fick uppdrag att 
ta fram kostnaden för detta. 
 
160 års jubileum: Beslöts att avvakta resultatet av dialogen i församlingen i årsmötet om en förnyad 
vision för nästkommande 10 år och att därefter besluta om ett lämpligt avstamp för detta. 
 
Lekutrustning: Det diskuterades behov av lekutrustning utomhus. ET fick i uppdrag att undersöka 
vilket behov som finns samt att ge förslag på utrustning. 
 
11. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 16 februari  kl 19.30 via Zoom 
 
12. Avslutning 
JL ledde i bön som avslutning. 
 
Ekeby dag som ovan 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Roland Davidsson    Justeras: Jonas Lundkvist 
 


